

Protokoll fört vid styrelsemöte, GBBF, 2006-09-12:

Närvarande: Ola Bjurman, Bosse Sjöström, Mervi Lundkvist, Robert Boström, Lasse Franck.

Anmält frånvaro: Marianne Sundkvist, Owe Nilsson, Hannu Kolehmainen, Björn Jorhede.

Ej närvarande: Nicke Löfberg.

§ 1. Mötets öppnande

Ordföranden Robert Boström förklarade mötet öppnat.

§ 2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

§ 3. Genomgång av föregående protokoll

Protokollet (från 2006-08-15) godkändes.

§ 4. Ekonomisk genomgång

Eftersom kassören anmält frånvaro beslutade mötet att skjuta upp den ekonomiska genomgången till nästa möte.

§ 5. Rapporter ifrån:

a) Tävlingskommittén

Sedan förra mötet har styrelsen, efter diskussioner via e-post, beslutat att avslå en ansökan om en propagandatävling V55 den 14/9 från Åkered BK. Ansökan kom på tok för sent, det aktuella tävlingsdatumet ligger nära såväl seriespel som Kanonkulornas Cup och Riksmästerskapet för pensionärer, där GBBF ska närvara och representera. Dessutom har vi redan sanktionerat en propagandatävling som vi ännu inte helt utvärderat.

Det visade sig också efter förra mötet att Källe BF inte alls tänkt sig att arrangera det öppna seriespelet. Lindome BK kunde tack och lov arrangera det istället och kommer att göra så.

Vid den kommande helgens seriespel assisterar Bosse och Mervi Skatås med tävlingsledningen för veteranerna. Lasse skickar spelordning, tabeller etcetera till Hannu som ser till att de finns på plats när spelet börjar.

Robert ansvarar för att spelordning, tabeller etcetera finns i Lindome när det öppna spelet börjar där.

Lasse håller koll på inkommande anmälningar till Svenska Cupen Veteran och larmar om antalet verkar bli så stort att två spelplatser kommer att behövas.

b) Ungdomsansvarig

Lagen till Prins Bertils Juniorcup blir Alexander Norin/Sara Brazée samt Fredrik Holmqvist/Niklas Brazée, LID. Bo Haraldsson eller Nils Brazée kommer att följa med juniorerna som ledare.

Vi ordnar inget läger innan dess. Östgöta och Västgöta/Dahls BF för diskussioner med Lindome och Tullen Rappner om ett samarrangemang senare.

c) Handikappansvarig

Inget att rapportera

d) Domaransvarig

Elwi Carlsson kommer att döma det öppna seriespelet och Berit Cavallius veteranernas. Vi ersätter med 900 kr.

e) Jämställdhetsansvarig

Inget att rapportera

f) Marknadsföringskommittén

Björn och Lasse behöver se över inställningarna för distriktets e-post.

Björn och Ola behöver se över rutinerna för distriktets hemsida.

g) Disciplinnämnden

Inget att rapportera

h) Utbildningsansvarig

Ingen Steg 2-kurs är planerad från det nationella förbundets sida. Vi ser vidare på möjligheterna att anordna någonting våren 2007.

i) AU

Inget att rapportera

j) EA

Inget att rapportera

§ 6. Planering av distriktets tävlingsverksamhet

Styrelsen beslutar att ersätta de klubbar som arrangerar DM eller distriktsseriespel med 1.500 kronor per dag.

Styrelsen fastslår datum för DM 2007 till:

17/5 – singel, skytte (kval till SM; öppen, dam, junior)

26-27/5 – dubbel och trippel

6/6 – mixed

Vi skickar ett utskick och efterlyser intresserade arrangörer och kräver att det finns minst två toaletter, cafeteria, vattentillgång vid banorna och varm lunch med vege-

tariskt alternativ. Det är också önskvärt med handikappparkering och poängtavlor. Intresseanmälningar ska ha inkommit till distriktet senast den 15/10 för att vi ska kunna få med arrangemangen i tävlingskalendern.

§ 7. Inkomna skrivelser

a) Angående höstens distriktskonferens

Förbundsstyrelsen har beslutat att ställa in höstens distriktskonferens och ersätta denna med att generalsekreteraren och FS:s ordförande besöker distrikten – ett beslut som vi välkomnar. De har i en skrivelse själv föreslagit datum för besök hos oss (6, 8 eller 9/10) och uppmanat oss att själva lämna förslag till dem. Vi beslutar att föreslå den 22/10.

b) Utbildningar från SISU

Ingen har visat något intresse för SISU:s utbildningar som skickats till styrelsens e-postlista.

c) Kompletterande tävlingsrapport från USK

USK:s kompletterande tävlingsrapport, som också den finns vara väl tunn, läggs till handlingarna och följs upp efter årsskiftet.

§ 8. Utgående skrivelser

Lasse skriver och skickar en efterlysning av arrangörer till DM och seriespel enligt § 6.

Robert skriver och skickar ett svar till GS/FS enligt § 7 a.

§ 9. Övriga frågor

Ola har under våren ansvarat för boule som skolaktivitet vid Röda Sten tillsammans med gymnastikläraren Långe Frasse. Han har inte längre möjlighet att hålla i det och undrar om intresse finns av att fortsätta samarbetet. Styrelsen konstaterar att det är önskvärt och beslutar att Ola ska lämna Långe Frasses kontaktuppgifter vidare till Nicke och höra om han har möjlighet att själv ta över eller att finna annan lämplig person.

Styrelsen har också en ganska lång och ganska intensiv diskussion rörande tävlingsformer och regler.

§ 10. Nästa möte

Styrelsen beslutar att hålla nästa möte 17/10 klockan 18.15.

§ 11. Mötet avslutas

Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Sekreterare:

Lasse Franck

Justeras:

Robert Boström